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Inom Stockholms innerstad finns för närvarande (möjligen) en fullstor 

idrottshall (Eriksdalshallen) på söder samt ett fungerande mindre simbad 

(Polishuset) på Kungsholmen. GIH-badet på Östermalm och Forsgrenska 

badet på söder är under renovering. 

 Som bekant är det så att snart ”varje bonnkommun” , med en 15-20.000 

invånare, ofta med hjälp av d s k utjämningssystemet kan åtnjuta förmånen av 

stora idrottshallar och simbad. 

 Vid kommunfullmäktiges sammanträde 13 februari 2107 är som 

beslutsärenden uppsatta inte mindre än tre större anläggningar i Stockholms 

södra förorter. 

 De av Stockholms invånare som bor norr om Slussen, några 100-tusen, har 

som nämnts ovan utomordentlig dålig tillgång till hallar och simbad. 

Stockholms invånare i Gamla stan, Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm 

tillhör dem som per person betalar mest skatt i Stockholm. Det finns därför 

anledning att ur rättvisesynvinkel beakta deras önskemål på det idrottsliga 

området. 

 

Med anledning av ovanstående har jag följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

1. Kommer det att inom rimlig tid byggas större inomhushallar samt 

simbad i Stockholms norra innerstad ? 

2. Om det sker byggande av liknande anläggningar utanför norra 

innerstaden, vilken är i så fall anledningen till en sådan prioritering? 

 

Stockholm den 3 februari 2017 

 

 

Per Ossmer 


